
Uchwała nr

Zarządu Powiatu Kolskiego 

z dnia 24 kwietnia 2024 r.

w sprawie zaniechania kontynuacji inwestycjipn. „Przebudowa boiska szkolnego 
w ZST w Kole”

Na podstawie art. 32 ust. 1 i 2 pkt 4 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz. U. z 2024 r. poz. 107), art. 4 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości (Dz. U. z 2023 r. 
poz. 120 z późn. zm.) Zarząd Powiatu Kolskiego uchwala, co następuje:

§1

1. Postanawia się o zaniechaniu kontynuacji inwestycji „Przebudowa boiska szkolnego 

w ZST w Kole”.

2. Wyraża się zgodę na zdjęcie z ksiąg rachunkowych Zespołu Szkół Technicznych w 

Kole kwoty 181.497,57 zł stanowiącej nierozliczoną część zadania.

§2

Wykonanie uchwały powierza się Staroście Kolskiemu i Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Technicznych w Kole.

§3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Zarząd Powiatu Kolskiego:

1. Starosta - Robert Kropidłowski

2. Wicestarosta - Sylwester Chęciński

3. Członek Zarządu - Waldemar Banasiak

4. Członek Zarządu - Zbigniew Szarecki

5. Członek Zarządu - Henryk Tomczak



UZASADNIENIE

do Uchwały nr

Zarządu Powiatu Kolskiego 

z dnia 24 kwietnia 2024 r.

W 2013 r. rozpoczęto realizację zadania inwestycyjnego pn. „ Przebudowa boiska 

szkolnego w ZSTw Kole". W ramach inwestycji poniesiono wydatki w wysokości 181.497,57 

zł m.in. na wykonane roboty pomiarowe, rozebranie krawężników betonowych, roboty ziemne 

- koryta, wyprofilowanie i zagęszczenie podłoża warstwą konstrukcyjną, wykonanie 

podbudowy gruntu stabilizującego cementem, wykonano podbudowę z kruszywa łamanego, 

dokonano skropienia nawierzchni emulsją asfaltową, wyrównano istniejącą nawierzchnię 

w celu nadania odpowiednich spadków na płycie boiska, wykonano warstwę ścieralną 

nawierzchni z betonu asfaltowego. Za wykonane roboty zapłacono 178.730,07 zł oraz za nadzór 

inwestorski 2.767,50 zł. W chwili obecnej odchodzi się od budowania boisk asfaltowych 

i betonowych, które są powszechnie uznawane za niebezpieczne. Inwestycja nie była 

prowadzona w sposób ciągły oraz nie określono jej poszczególnych etapów oraz momentu, 

w którym można ją uznać za zakończoną. Prace były wykonywane w ramach posiadanych 

środków finansowych i ich wielkości.

Ze względu na obecnie obowiązujące standardy budowy takich obiektów, zapewniając 

jednocześnie bezpieczeństwo uczniom podczas prowadzenia zajęć z wychowania fizycznego, 

racjonalnym rozwiązaniem jest zaniechanie kontynuacji wspomnianego zadania 

inwestycyjnego.

Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne.

S T A z Z A

Robe^f^ropiatowski


